

Independent Health Facility Licence Permis d'établissement de santé autonome

This licence is issued to / Le présent permis est délivré à

The Plastic Surgery Clinic Inc.

*for the establishment, operation and maintenance of an Independent Health Facility located at
pour l'ouverture, l'exploitation et l'entretien d'un établissement de santé autonome situé à*

**The Plastic Surgery Clinic Inc.
1421 Hurontario Street
Mississauga ON L5G 3H5**

*by the Director of Independent Health Facilities under the **Independent Health Facilities Act**, R.S.O. 1990, c. I.3.
par le directeur des établissements de santé autonomes en vertu de la **Loi sur les établissements de santé autonomes**, L.R.O. 1990, chap. I.3.*

Licence Number: 2046597
Numéro de permis :

This licence expires on October 12, 2025
Ce permis arrive à échéance le

*This licence is subject to the conditions and limitations prescribed by the Director as set out in the Attachment hereto, and to the Act and the Regulations thereunder.
Ce permis est assujéti aux conditions et restrictions prescrites par le directeur tel qu'indiqué dans le document ci-joint, ainsi qu'à la Loi et aux règlements y afférents.*



**Ministry of Health
Ministère de la Santé**

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Paul L. Hogg".

Director
Independent Health Facilities
613 548-6637

Directeur
Établissements de santé autonomes
613 548-6637